
 MR vergadering: dinsdag 16 januari 2024 

Inloop  19:30  aanvang 19:45 
Locatie: teamkamer 
Notulant: Nick  

 

Notulen 
 

 Onderwerp: 
1 opening 
2 Vaststellen notulen d.d. 20 nov. ‘23 
3 Mededelingen: 

- 
4 Ontvangen documenten: 

Ontwikkelplan (evaluaties) 
We hebben gekeken naar het aangepaste jaarplan (KD9). We hebben de vier nieuwe 
centrale schoolregels besproken en uitgelegd.  

5 Ontvangen documenten: 
Ontwikkeling ‘KC De Trommel’ 
-ambities 
-documenten Verdi (globaal) 
Geen bijzonderheden.  

 

 Onderwerp: 
 Welkom Paul  

6 Begroting 2024 
De begroting is voor volgend schooljaar gemaakt. Paul heeft per punt uitgelegd wat alles 
betekent. Engels: 
Er moet iets gebeuren binnen het vak Engels. De visie van het team is hier bepalend in. Het is 
aannemelijk dat er iets van Engels komt vanaf de kleuters. Nu krijgen alleen de groepen 7 en 
8 het vak Engels. 
Formatie: 
Er is besproken dat er een nieuwe collega is voor 0,6 fte op de Maria. Aan de andere kant 
heeft er een leerkracht bij MtH met 0,8 fte ontslag genomen. 

7 Meting sociale veiligheid 
-signaal bespreken 
-advies BCO 
 
Uitslag van de sociale veiligheid is besproken. Groepen 5 en 6 vallen negatief op. Met deze 
groepen wordt een groepstraject opgestart. Het kopje schoolbeleving is in alle groepen 
negatief. Op de gemiddelde school van Verdi wordt het negatieve beeld van de 
schoolbeleving niet herkend, het ligt dus niet aan de test zelf. 
We zijn op school hard aan het werk om de sociale veiligheid te verbeteren. Voorbeeld 
hiervan zijn de vier schoolregels. Ook is er gekozen om te gaan bekijken samen met een 
externe partij wat er nodig is bij ons op school. Zij gaan observaties doen in klassen en 
gesprekken voeren. Hierna volgt een advies. 

8 Ontvangen documenten: 
Ontwikkelplan (evaluaties doorlopen) 

• KD9 aangepast.  
• Er is nog steeds gesleuteld aan de onderwijsplannen. 



• We willen een nieuwe taal/spellingsmethode. Het zou mooi zijn als begrijpend lezen 
hier ook in zit verwerkt. Het OOT gaat binnenkort bekijken of ze dit met een lang of 
een kort traject willen gaan realiseren. Met een snel traject zouden we met de start 
van schooljaar 2024/2025 kunnen starten met het implementeren van de nieuwe 
methode. 

 Ontwikkeling ‘KC De Trommel’ 
Met ontvangen document: ‘ambities’ 
Met ondersteunende documenten van Verdi 
 

• Donderdagavond 25 januari hebben we een avond gepland met heel ‘KC De 
Trommel’. Dit is een avond om elkaar te leren kennen. Het wordt een avond met een 
activiteit van Uitjesbazen en een borrel. 

• We hebben het ontvangen document ‘ambities’ bekeken en besproken.   
9 Svz verbouwing 

• Uitbestedingsaanvraag is gedaan. 
• In april gaat de verbouwing in de raad, daarna kan de verbouwing pas starten. 
• In 2025 zal het klaar zijn. 
• Er wordt gekeken naar een passende oplossing voor de klassen die geen gebruik 

kunnen maken van hun eigen lokaal tijdens de verbouwing. 
 

 Onderwerp: 
9 OR onderwerpen:  

 
10 Ingekomen post 

Ingekomen mail 
 

Rondvraag en sluiting     Agenderen voor volgende vergadering: 

Planning MR-vergaderingen Notuleren 
Woensdag 20 maart 
Dinsdag 14 mei 
Maandag 10 juni 

Nina 
Susan 
Janine 

 


